
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia Cyklokomisie z 29.04.2024 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3839 

cyklokomisia : Požadujeme vyňatie 
koridoru popri Štefánikovej ulici o min. 
šírke 3m z ďalšieho stupňa PD pre SP 
“Revitalizácia parku Gen. M. R. Štefánika 
v Trenčíne” pre výhľadové 
cykloprepojenie centra mesta so 
železničnou a autobusovou stanicou. 

Múdra Hana Ing. V ďalšom stupni projektovej dokumentácie 
je možné túto požiadavku zohľadniť. Po 
konzultácii s hlavným architektom je však 
na zamyslenie, či nie je v dohľadne aj 
preložka cesty I/61 a s tým spojená 
rekonštrukcia Štefánikovej ulice. Naďalej 
zostáva predpoklad, že cyklisti budú jazdiť 
zo železničnej stanice priamo k podchodu, 
v čom im určite nechceme brániť. 

Zatvorené 

3840 

cyklokomisia : Požadujeme vytvorenie 
informačného systému cyklotrás na 
území mesta  Trenčín hlavne v miestach 
ich uzlov za účelom prehľadnosti a lepšej 
orientácie cyklistov. Informačný systém 
by mal obsahovať smerové a časové 
údaje o odporúčanej trase podľa vzoru 
turistického značenia. 

Múdra Hana Ing., 
Ďuďáková Mária Bc. 

Pokiaľ má ísť o detailný informačný systém 
je nutné vypracovanie dokumentácie 
značenia cyklistickej infraštruktúry. 
Pridávam ešte vyjadrenie mestského 
kurátora, Mag. Phil. Omara Mirzu: 
Ak sa vytipujú a navrhnú dôležité uzly, kde 
to značenie má význam a opodstatnenie, 
môžeme sa tým zaoberať.  Neradi by sme 
zahlcovali mesto novými smerovníkmi a 
tabuľkami, no chápeme aj význam 
zlepšovania orientácie cyklistov v meste. 

Zatvorené 

 


